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ورزشی

اینتـــر در حالی این فصل از ســـری A را پشـــت 
ســـر می گذارد کـــه قهرمانی اش تقریباً مســـجل 
شـــده و نراتـــزوری در حـــال حاضـــر ایده هـــای 
روشـــنی در مـــورد چگونگـــی ادامـــه فصـــل و 
تابســـتان دارد. نقل و انتقالات مهـــم آنها برای 
فصل آینده تقریباً نهایی شـــده  و در تابســـتان 
بـــازار پرشـــوری شـــکل نخواهد گرفـــت. چراکه 
مدیریت ماروتا بســـیار محتاطانه است و تمرکز 
او روی خریدهـــای به صرفـــه و هدفمند اســـت. 
ضمـــن اینکـــه به دلیل فـــرم عالی تیـــم، نیازی 
بـــه تغییـــرات زیـــاد نیســـت. بـــا این حـــال، در 
حال حاضر ورود دو بازیکن نهایی شـــده است. 
یکی زیلنســـکی کـــه پـــس از پایان قـــراردادش 
بـــا ناپولی، اینتـــر به ســـراغش آمـــده و دیگری 
مهـــدی طارمی کـــه معاینات پزشـــکی اش رزرو 

شـــده و در مـــاه ژوئن قـــراردادی بـــه مبلغ ۴.۵ 
میلیون یورو امضـــا خواهد کرد. این دو بازیکن 
خریدهایی هســـتند که باشـــگاه نیـــاز زیادی به 
آنها داشـــت. چراکه هنریـــک مخیتاریان نیاز به 
جایگزیـــن دارد و همچنین بازیکنی نیاز اســـت 
که در غیـــاب مارکوس تورام و لائوتـــارو مارتینز 
بتوانـــد در خط حملـــه بهتر از مارکـــو آرناتوویچ 
و الکسیس ســـانچز باشـــد و برای همین وجود 
زیلینســـکی و طارمی بســـیار مهم است. در این 
بیـــن، فابریزیـــو بیاســـینی خبرنـــگار ایتالیایی 
درخصـــوص نقـــل  وانتقـــالات تابســـتانی اینتر 
گفت: »نخســـتین چیـــزی که ســـیمونه اینزاگی 
بـــه آن فکـــر می کنـــد و بابتـــش هـــم تضمیـــن 
دریافت کرده اســـت، ادامـــه تقویت تیم خواهد 
بود. در حـــال حاضر اینتـــر روی طارمی در خط 
حمله و زیلنســـکی در خـــط میانی تکیـــه کرده 
اســـت. همچنین فکر می کنم، ســـرمربی اینتر 
بـــه دنبال جذب یک مدافـــع میانی و همچنین 
اضافه کـــردن یک بازیکن دیگـــر به خط دفاعی 
خواهـــد بود. امـــا طارمی در شـــرایطی در پایان 

فصل جـــاری لیـــگ برتر پرتغـــال بازیکـــن آزاد 
محسوب خواهد شد که غیبت او در دیدارهای 
اخیـــر پورتو، باعـــث ایجـــاد تغییر سیســـتم در 
روند بازی این تیم شـــده اســـت. این موضوعی 
اســـت کـــه ســـایت » »linterista در خبری به 
آن پرداختـــه و در مطلـــب خـــود آورده اســـت: 
»طارمـــی پـــس از بازگشـــت از جـــام ملت های 
آســـیا، مورد تحریـــم کادرفنی پورتو قـــرار گرفته 
و تنهـــا ۵۵ دقیقـــه فرصـــت حضـــور در ترکیب 
این تیم را داشـــته اســـت. عـــاوه بر ایـــن او در 
دو بـــازی و به دلیل فنـــی از لیســـت پورتو خط 
خورد. همچنین ســـرمربی پورتو تصمیم گرفته 
تا در نبود طارمی سیســـتم خود را بـــه ۱-۳-۲-۴ 

تغییر دهد و اوانیلســـون اکنون به عنوان تنها 
مهاجم هدف تیم پورتو شـــناخته می شـــود. 

شکست برابر تیم اســـتوریل پرایا در لیگ 
باعث شـــده تـــا نبـــود طارمی بیشـــتر به 
چشـــم آید و ممکـــن اســـت تغییراتی در 
دیدارهـــای پیـــش روی این تیـــم صورت 

. گیرد

تغییر سیستم پورتو در غیاب مهدی

اینتر در انتظار طارمی

مذاکرات برای تعیین مالکیت استقال و پرسپولیس ادامه دارد

وضعیت سرخابی ها همچنان در ابهام

مربی پالما و حافظان منافع اسپانیا پاسخگو باشند!

شمسایی: باید قهرمان آسیا شویم

دو باشـــگاه پرسپولیس و اســـتقلال در اولین 
اقدام برای کســـب مجـــوز حرفه ای، تـــا تاریخ 
11 فروردین مـــاه فرصـــت داشـــتند تـــا مدارک 
مالی خود را در ســـامانه کنفدراسیون فوتبال 
آســـیا به ثبـــت برســـانند. اتفاقی که بـــه گفته 
مســـئولان هـــر دو باشـــگاه با موفقیـــت انجام 
شده و با تســـویه حســـاب های صورت گرفته، 
مدارک مالی ســـرخابی ها در ســـامانه مربوطه 
بارگـــذاری شـــده اســـت. پـــس از ایـــن اتفاق 
شـــایعاتی پیرامـــون بدهـــی مالیاتـــی باشـــگاه 
پرســـپولیس مطرح شـــد. به گزارش تسنیم، 
باشـــگاه پرســـپولیس ظاهـــراً بابـــت بدهـــی 
مالیاتـــی خـــود در ســـال های گذشـــته، دارای 

پرونـــده مالیاتـــی بیش از 300 میلیـــارد تومانی 
بوده کـــه به ایـــن مبلغ اعتراض کرده اســـت. 
ایـــن پرونـــده ابتدا در دیـــوان عدالـــت اداری 
بررســـی شـــده و گفتـــه می شـــود اعتـــراض 
پرســـپولیس نیـــز مـــورد قبـــول قـــرار گرفته و 
پرونـــده بـــرای رســـیدگی مجـــدد بـــه یکـــی از 
شـــعب مالیاتی ارســـال شـــده اســـت. باشگاه 
پرســـپولیس مـــدارک مربـــوط بـــه اعتـــراض 
خود به پرونـــده مالیاتی و در حالی رســـیدگی 
بـــودن این پرونده را در ســـامانه AFC به ثبت 
رســـانده و به همین دلیل خطری از این بابت 
ســـرخ ها را تهدیـــد نمی کنـــد. طبـــق مقررات 
کنفدراسیون آســـیا، باشـــگاه ها برای دریافت 
مجـــوز حرفـــه ای نبایـــد بدهی قطعی داشـــته 
باشـــند و بدهی مالیاتی پرســـپولیس نیز هنوز 
قطعی نشـــده است. در حال حاضر »هلدینگ 
بهساز مشـــارکت های ملت« که زیر نظر بانک 
ملـــت فعالیت می کند، به عنـــوان اصلی ترین 

مشـــتری پرســـپولیس یاد شـــده اســـت. این 
هلدینـــگ ســـهامی عـــام اســـت و مالکیت و 
مدیریـــت 13 شـــرکت را به عهـــده دارد. اما به 
دنبال تأییـــد مذاکره با باشـــگاه پرســـپولیس 
از ســـوی بانک ملت، بانک تجـــارت نیز دیروز 
در نامـــه ای بـــه ســـازمان بـــورس، مذاکـــره با 
اســـتقلال را تأییـــد کـــرد امـــا نوشـــت کـــه تـــا 
کنـــون تصمیمـــی در ایـــن خصـــوص اتخـــاذ 
نشـــده اســـت. با این حال موضـــوع واگذاری 
۵1 درصد از ســـهام دو باشـــگاه پرســـپولیس و 
اســـتقلال به بانک هـــای ملت و تجـــارت هنوز 
در هالـــه ای از ابهام قـــرار دارد. چهار روز قبل 
بانـــک ملـــت در نامـــه ای خطـــاب بـــه رئیس 
اداره نظارت بر ناشـــران ســـازمان بورس اعلام 
کرد کـــه درخصوص واگذاری ســـهام باشـــگاه 
پرســـپولیس مذاکراتی با چنـــد بانک از جمله 
بانک ملت انجـــام گرفته و در صـــورت رخداد 
بااهمیت متعاقباً اطلاع رســـانی انجام خواهد 
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پایان لیگ برتر و حذفی تا خرداد
ســـهیل مهدی مســـئول برگزاری مســـابقات لیگ برتر 
فوتبال ایران درباره فشـــردگی برنامه مســـابقات 
لیـــگ برتـــر گفـــت: »تعطیـــلات بـــه ویـــژه در 
نیم فصـــل خـــودش را به برنامـــه لیگ تحمیل 
کـــرد. در تـــلاش هســـتیم در فرجـــه و زمـــان 
قانونی و نرمال با حداقل فشـــردگی، باشگاه ها 
را به مســـیر مســـابقات هدایت کنیـــم. امیدوارم 
بتوانیـــم در ایـــن قضیـــه خدمتگزار باشـــگاه ها باشـــیم 
و ســـعی می کنیـــم  با یـــک فشـــردگی منطقـــی و در یک 
مسیر نرمال مســـابقات را به اتمام برسانیم.« او در مورد 
زمان احتمالـــی پایان لیگ عنـــوان کرد: »بایـــد تا اواخر 
خـــرداد لیگ را به اتمام برســـانیم. به خاطر پنجره نقل و 
انتقالاتـــی بین المللی به فیفا اعـــلام کردیم، نهایتاً پایان 
خردادماه مســـابقات را به پایان می رســـانیم. در این ایام 
)خـــرداد( یک پنجره فیفـــادی داریـــم و نمی توانیم بازی 
برگزار کنیم. بایـــد در این مدت مســـابقات لیگ و جام 
حذفـــی را به طور همزمان بـــه پایان برســـانیم.« مهدی 
راجـــع  بـــه  فرایند صـــدور مجوز حرفـــه ای باشـــگاه ها و 
فرجـــه ای کـــه در اختیار آنها قـــرار گرفـــت، توضیح داد: 
»بنابـــر تجربـــه ای کـــه در ســـال های گذشـــته داشـــتم، 
برنامه زمان بندی مجوز حرفه ای  غیرقابل تغییر اســـت. 
همکاران خوب و دوســـتانم خصوصاً آقـــای زارعی که در 
کمیته صدور مجوز حرفه ای حضور داشـــتند، مشـــغول 
تلاش هســـتند کـــه باشـــگاه ها در زمـــان مقـــرر مدارک 
خود را ارســـال کنند. می دانم این زمـــان غیرقابل تغییر 
و جابه جایی اســـت. امیدوارم باشگاه ها بتوانند در زمان 

مناســـب مدارک خودشـــان را برسانند.«
 

محبی بهترین بازیکن لیگ روسیه!

محمد محبـــی وینگر ملی پوش کشـــورمان، در فصل 
24-2023 تاکنـــون 27 بـــار بـــرای تیـــم روســـتوف به 
میـــدان رفته و آمـــار شـــش گل و پنج پـــاس گل را به 
نام خـــود ثبت کـــرده اســـت. در ایـــن شـــرایط، ایلیا 
واخانیـــا مدافـــع 23 ســـاله روســـتوف در گفت وگـــو 
بـــا ســـایت »Metaratings« روســـیه، بـــا تمجید از 
هم تیمـــی ایرانـــی خـــودش گفـــت: »محمـــد محبی 
بهتریـــن بازیکن لیگ برتر روســـیه اســـت. او بازیکنی 
تکنیکـــی، ســـریع و فیزیکـــی اســـت کـــه می توانـــد از 
ایـــن توانایی های خودش اســـتفاده کنـــد. محبی در 
شـــرایط فوق العـــاده ای قـــرار دارد و به راحتی می توان 
بـــا او ارتبـــاط داشـــت. محبـــی به خوبـــی بـــه زبـــان 
انگلیســـی صحبت می کنـــد و می توانـــد چیزهایی به 

زبـــان روســـی بگوید.«
 

برد فوکوکا با گلزنی زاهدی

شـــروع شـــهاب زاهدی در جی لیگ ژاپن درخشـــان 
بـــود و ایـــن بازیکن پـــس از اینکه در نخســـتین بازی 
خود بـــرای آویســـپا فوکـــوکا حضـــور تعویضـــی مقابل 
اف ســـی توکیـــو داشـــت و یـــک پـــاس گل داد، در 
دیدار حســـاس هفتـــه قبل برابر قهرمـــان 2022 لیگ 
قهرمانان آســـیا هـــم فوق العاده کار کرد و توانســـت با 
یک شـــلیک دیدنی از پشـــت محوطه جریمـــه دروازه 
اوراواردز را بـــاز کنـــد. اما ایـــن نمایش دیـــروز هم در 
جدال بـــا قهرمان 2018 آســـیا تکرار شـــد. زاهدی که 
در تابســـتان به پرسپولیس بازگشـــت و در نیم فصل 
حضـــورش در جمـــع سرخ پوشـــان عملکـــرد خوب و 
شـــش گل در لیگ برتـــر و یک گل و یک پـــاس گل در 
لیگ قهرمانان آسیا داشـــت، در نیم فصل با پیشنهاد 
آویســـپا فوکوکا مواجه شـــد و به ژاپن رفت که شـــروع 
کارش در ایـــن تیـــم فوق العاده بـــوده و امروز هم یک 
گل دیدنـــی دیگر برابر کاشـــیما آنتلرز به ثمر رســـاند. 
زاهدی پـــس از یک پـــاس گل و یـــک گل در دو دیدار 
قبلـــی، امـــروز انگیـــزه زیادی بـــرای باز کـــردن دروازه 
کاشـــیما آنتلرز داشـــت کـــه تلاش هـــای او بالاخره به 
نتیجه رســـید و ضربه ســـر دیدنـــی او در دقیقه ۵2 به 
کنـــج دروازه رفت. زاهدی در حالی کـــه 73 دقیقه در 
زمین بود و دو شـــوت در چهارچوب داشت و یک گل 
دیدنی هم زد، آمـــار 36 لمس توپ، دو دریبل موفق، 
10 پاس صحیح، ســـه برتری در دوئل های زمینی، یک 
پیروزی در نبرد هوایی، یکبـــار گرفتن خطا و دو پاس 
کلیدی را به ثبت رســـاند تا بهتریـــن بازیکن زمین هم 
شـــود. آویســـپا فوکوکا که پیش از این در پنج مسابقه 
فقط یک بـــرد به دســـت آورده بود، بـــا گلزنی زاهدی 
موفـــق به کســـب پیـــروزی یـــک بـــر صفـــر مقابل 
کاشـــیما آنتلرز شـــد تـــا 8 امتیـــازی شـــود و موقتاً 
بـــه رده دهـــم جدول جـــی لیـــگ ژاپن صعـــود کند. 
هواداران فوکـــوکا که از پیروزی مهم تیم شـــان مقابل 
کاشـــیما آنتلرز شـــگفت زده شـــده بودنـــد، بلافاصله 
پـــس از پایـــان مســـابقه پیام هایی در وصـــف بازیکن 
ایرانی شان منتشـــر کردند و برای او نوشتند: »زاهدی 

فوق العاده اســـت، ممنون کـــه آمدی.«

گزارش و خبر

بازتاب

گزارش

ســوژه

شـــد. دیروز نیز در نامه ای منســـوب به مجید 
دارابـــی معـــاون بانـــک تجـــارت که شـــباهت 
زیـــادی بـــه نامـــه بانـــک ملـــت دارد، خطاب 
بـــه رئیـــس اداره نظارت بر ناشـــران ســـازمان 
بورس منتشـــر شـــد که در آن آمده است: »در 
خصـــوص تحصیـــل ســـهام باشـــگاه فرهنگی 
ورزشـــی اســـتقلال توســـط بانک تجـــارت به 

استحضار می رســـاند، مذاکراتی در این زمینه 
با تعـــدادی از بانک های کشـــور از جمله بانک 
تجـــارت صورت گرفته لیکن بـــا در نظر گرفتن 
الزامات قانونـــی و مقرراتی تاکنـــون تصمیمی 
اتخاذ نشـــده اســـت. بدیهی اســـت در صورت 
وقوع رویـــداد بااهمیـــت، مراتـــب متعاقباً به 
اطـــلاع ســـهامداران محترم خواهد رســـید.«

وحیـــد شمســـایی ســـرمربی تیـــم ملـــی 
فوتســـال، دربـــاره دومـــی شـــاگردانش در 
تورنمنـــت ویتنـــام که بـــا حضـــور تیم های 
ویتنـــام، مراکـــش و نیوزیلند برگزار شـــد، 
گفـــت: »پـــس از پایـــان لیـــگ، بدنســـازی 
پرُفشـــاری پشت سر گذاشـــتیم و سه دیدار 
دوســـتانه در برنامه داشـــتیم. ویتنام چند 
دوره نماینـــده آســـیا در جـــام جهانـــی بود 
و نیوزیلنـــد بـــه جـــام جهانی صعـــود کرده 
اســـت. تیم قدرتمند مراکش نیـــز همانند 
برزیـــل، دو تیـــم دارد کـــه یکـــی شـــامل 
لژیونرهای این کشـــور اســـت و یکی شامل 

بازیکنـــان قدیمی.«
ایـــران در  او بـــا بیـــان اینکـــه کادر فنـــی 
تورنمنت هـــای اخیـــر بـــه دنبـــال آزمایش 
بازیکنـــان در پسُـــت های مختلـــف بـــود، 
ادامه داد: »یک بازیکن ما مشـــکل خروج از 
کشـــور داشـــت و یک بازیکن دیگر به خاطر 
مسأله سربازی نتوانســـت به ویتنام بیاید. 
ســـالار آقاپـــور یـــک روز قبـــل از اعـــزام به 

مـــا پیوســـت کـــه از کریمیان 
سرپرســـت تیـــم ملی تشـــکر 

می کنـــم کـــه کارهـــای نظـــام 
وظیفه او را انجـــام داد. آقاپور مصدوم 

بود و فقـــط دو دقیقه مقابـــل مراکش 
بـــه میـــدان رفت.«

شمســـایی با بیـــان اینکـــه بازیکنانی چون 
مهدی کریمی و محمدرضا ســـنگ سفیدی 
دچار ســـرماخوردگی شـــده بودند، عنوان 
کـــرد: »تمام تلاش خود را کردیم تا شـــرایط 
بازیکنان را بررسی کنیم و با گذشت زمان، 
بهتـــر از قبـــل شـــدیم. مقابـــل ویتنـــام با 
هشـــت بازیکن بازی کردیم کـــه دو نفر هم 
دروازه بـــان بودند. چهـــار بازیکن خودمان 
را مقابـــل ویتنـــام در اختیـــار نداشـــتیم و 
اســـتراتژی تیمی خودمان را نســـبت به دو 

دیدار اول تغییـــر دادیم.«
سرمربی تیم ملی فوتسال در مورد عملکرد 

بد ایران در نیمه اول دیدار با ویتنام چنین 
توضیح داد: »ما دو سال مطابق با سیستم 
مـــد نظر خودمـــان بـــازی کردیـــم و همین 
شـــیوه را مقابل برزیل بـــه کار بردیم. با این 
حال چهـــار بازیکـــن خودمان را از دســـت 
دادیـــم و فضای زیادی بـــه حریف می دادیم 
که باقر محمدی ایســـتادگی کرد. در همان 
دقایقـــی که می خواســـتیم، ضربه خودمان 
را زدیـــم و در نیمـــه دوم نیـــز مالکانـــه بازی 
کردیـــم. در ایـــن نیمه فرصت هـــای گلزنی 
زیـــادی داشـــتیم و ویتنـــام هـــم بازیکنان 

خودش را محـــک می زد.«
او دربـــاره مصدومیـــت حســـین طیبـــی و 
اینکـــه آیا ممکـــن اســـت هماننـــد محمد 
ناظم الشـــریعه در جـــام جهانـــی 2021، نام 
طیبـــی را در لیســـت جام ملت های آســـیا 
بگنجاند یا خیر، چنین پاســـخ داد: »طیبی 
بازیکـــن کلیدی و درجـــه یک ما بـــود که تا 
چهار هفتـــه دیگـــر نمی تواند بـــازی کند و 
در جـــام ملت هـــا غایب اســـت. پزشـــکان 
به کادر فنـــی گفته بودند طیبـــی می تواند 
بازی کند که حســـین دعوت شـــد. حسین 
شـــمس در ســـال 2007 محمد کشـــاورز را 
بـــرای دو بازی دعـــوت کرد و همیـــن اتفاق 
بعـــداً بـــرای حســـن زاده 

افتاد.«
شمســـایی با اشاره به شرایط مسلم 

اولاد قباد مرد ســـال 2022 فوتســـال آســـیا 
گفـــت: »اولاد قباد مصدومیتی دارد که برای 
بررسی شـــرایط باید در ایران MRI بدهد. 
ســـالار آقاپور هم باید به ســـونوگرافی برود 
تا وضعیت او مشـــخص شـــود. با همه این 
شـــرایط باید بهتریـــن عملکـــرد را در جام 
ملت های آســـیا داشـــته باشـــیم و داشتن 

هر تفکری جز قهرمانی اشـــتباه اســـت.«

او یـــادآور شـــد: »مـــا بایـــد قهرمـــان آســـیا 
شـــویم. اولاً چـــون ایـــران هســـتیم و دوماً 
چـــون رئیـــس کمیتـــه فوتســـال AFC یک 
ایرانـــی )مهـــدی تـــاج( اســـت. او مســـئول 
برگـــزاری بازی هاســـت و چون یـــک ایرانی 
در آن ســـمت فعالیت می کند، باید تلاش 
کنیـــم. بازی های دوســـتانه مـــلاک خوبی 
برای ارزیابی نیســـت. ایران در ســـال 2016 
مغلـــوب تایلنـــد شـــد اما همـــان تیـــم به 
قهرمانـــی آســـیا و رتبه ســـوم جـــام جهانی 
رســـید. مـــا دو بـــار ژاپن را شکســـت دادیم 
امـــا این تیـــم را در جایـــی نبردیم کـــه باید 
می بردیـــم )فینال جام ملت های آســـیا(.«

شمســـایی در پاســـخ بـــه این پرســـش که 
آیـــا مســـلم اولاد قباد بـــرای بـــازی در جام 
ملت های آســـیا باید جریمه ای به باشـــگاه 
مایورکا پالمـــا پرداخت کند یا خیـــر، یادآور 
شـــد: »باید هزینـــه درمـــان مســـلم را هم 
بدهند. شـــش ماه درباره لژیونرها صحبت 
می کردیـــم. حـــالا طیبی مصدوم شـــده و 
مربی پالمـــا باید پاســـخگوی این مســـأله 
باشـــد. اولاد قبـــاد را بـــا مصدومیـــت به ما 
دادنـــد و گفتند ایـــران باعـــث مصدومیت 
مســـلم شـــد! مربی پالما و برخی دوستان 
که حافـــظ منافع اســـپانیا شـــده اند، حالا 

پاســـخگوی مصدومیت ســـه 
بازیکن باشـــند.«

گفت وگو

بـــا اینکه فصـــل به پایان نرســـیده امـــا مدتی 
اســـت اخبـــاری دربـــاره وضعیـــت بازیکنـــان 
پرســـپولیس و احتمـــال عدم تمدیـــد آنها به 
گوش رســـیده اســـت. مانند مهدی ترابی که 
پس از اینکه گفت پیشـــنهادی بـــرای تمدید 
به او داده نشـــده، خبرهایی مبنی بر احتمال 
جدایـــی اش مطـــرح شـــد. در این شـــرایط، 
سایت رســـمی باشگاه پرســـپولیس بیانیه ای 
را منتشـــر کـــرد کـــه در آن آمـــده: »تمدیـــد 
قـــرارداد بـــا بازیکنـــان برگزیده و مـــورد توجه 
کـــه قرارداد آنهـــا رو به پایان اســـت، همواره از 
اهم اقداماتی اســـت که باشـــگاه های ورزشی 
به دنبال آن هســـتند و هواداران باشگاه ها نیز 
دغدغه آن را دارند. باشگاه پرسپولیس از این 
قاعده مســـتثنی نیســـت و قطعاً این موارد بر 
ما پوشـــیده نیســـت ولی اینکه چه ماجرایی 
در کار اســـت تا یک مطالبه منطقی، درســـت 
در آستانه شـــروع مجدد مســـابقات و رقابت 
تنگاتنگی که با دیگـــر رقبا برای دفاع از عنوان 
قهرمانـــی داریـــم به هجمـــه و چالـــش علیه 
پرســـپولیس و بازیکنان آن بدل شـــود، جای 
تأمل و اندیشه دارد و از هواداران می خواهیم 
به این جنبه از موضوع و مـــوارد دیگری که در 
ادامه می آید توجه کنند. پرســـپولیس پس از 
فائق آمدن بر چالش ها و مشـــکلات گوناگون 
از جملـــه تأثیر منفی اشـــتباهات داوری که به 
جابه جایـــی رتبـــه تیم ها در جـــدول در پایان 
نیـــم فصـــل منجر شـــد و ایـــن خـــود تبعات، 

تغییرات، فشـــارها و حاشیه هایی را به باشگاه 
و تیـــم تحمیـــل کـــرد، بـــه کـــورس قهرمانی 
بازگشت و قطعاً نمی خواهیم پس از زحماتی 
کـــه کشـــیده شـــد، تمرکـــز و آرامـــش تیـــم و 
بازیکنـــان با تحمیـــل مســـائل و چالش های 
جدید به هـــم بریزد و مجموعه پرســـپولیس 
را بـــه کارزاری از اخبار و شـــایعات جدید بدل 
کنیم. موضوعی که بســـیاری بـــرای آن تلاش 
شـــبانه روزی دارنـــد و برای مهندســـی لیگ و 
قهرمانی، آن را هم در دســـتور کار برنامه های 
خود قـــرار می دهنـــد. بر این اســـاس، ضمن 
آن که باشـــگاه در هر مقطعی از فصل فوتبال 
از خواســـت و آمادگـــی هـــر یـــک از بازیکنان 
برای مذاکـــره و عقد قرارداد جدید اســـتقبال 
می کند، بر اســـاس رســـالت کاری خود، برای 
این منظـــور برنامـــه زمان بندی خـــاص خود 
را هـــم دارد. در بخـــش مدیریتـــی و اجرایـــی 
باشـــگاه نیز، در حال حاضـــر تمرکز مجموعه 
روی چند موضوع بســـیار مهـــم از جمله اخذ 
مجـــوز حرفه ای و تأمین منابـــع مالی و اعتبار 
لازم برای انجام تعهـــدات قراردادی و معوقات 
در قبـــال اعضـــای تیم در فصل جـــاری و برای 
فصل آینده اســـت. شـــرایط بودجه ای، عامل 
متغیـــر مهـــم بـــرای بســـتن تیم فصـــل آینده 
خواهـــد بـــود و به نظر نیـــاز به توضیـــح ندارد 
که این موضوع تا چه میزان وابســـته به بحث 
مالکیت و واگذاری ســـهام مدیریتی است که 
هم اکنون از ســـوی وزارتخانه ها و سازمان های 
مســـئول در حال پیگیری اســـت. باشـــگاه با 
حضـــور ســـهامداران جدید، اســـتراتژی های 
خاص خـــود را نیز خواهد داشـــت کـــه امری 

است.« بدیهی 

بیانیه پرسپولیس درباره تمدید قرارداد بازیکنان

هجمه ها جای تأمل و اندیشه دارد!

در حال حاضر 
اینتر روی 
طارمی در 

خط حمله و 
زیلنسکی در 

خط میانی 
تکیه کرده 

است


